
Referat Generalforsamling 13. april 2016 Korsør sejlklub  

 Bent Ehlers  stod for indskrivning og der var i alt mødt 24 stemmeberettigede op. Aftenens 

dagsorden var som beskrevet i vedtægter gældende for Korsør sejlklub og ses herunder.           

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

4. Fastsættelse af det kommende regnskabsårs kontingenter. 

5. Budgetorientering. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af formand (kun ulige år) 

8. Valg af kasserer (kun lige år) 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

11. Eventuelt. 

Referat: 

Punkt 1 Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 

Formand Kasper Jørgensen bød velkommen og foreslog Erik borg som dirigent. Erik blev valgt via 

klapsalver fra salen.  Erik takkede for valget og lovlig gjorde for generalforsamlingen var korrekt 

indkaldt. 

 

Efterfølgende blev John Borroe og  Jørgen Dam foreslået som stemmetællere og de blev  valgt via 

klapsalver fra salen.  

 

Punkt 2 Bestyrelsens beretning for det forløbne år  

Formanden fremlagde beretning fra årets der gik og fremtidige planer.  

Peter Emdal spurgte ind til medlemstal og kasserer Bent Ehlers oplyste at det ligger omkring 400. 

Beretning blev efterfølgende godkendt af salen via klapsalver. 

 

              Punkt 3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  

Kasserer Bent Ehlers fremlagde regnskab og efterfølgende blev det godkendt af salen via klapsalver. 

 

Punkt 4 Fastsættelse af det kommende regnskabsårs kontingenter 

 

Der var ikke lagt op til kontingentforhøjelse så punktet udgik. 

 

Punkt 5 Budgetorientering 

 

Bent Ehlers orienterede om budget for 2016 og fortalte at privat person som har 

familiemedlemmer med tilknytning til sejlklubben har givet 10.000 kr. i donation til 

ungdomsarbejde i klubben.  

Bent sagde i forbindelse med budget at sejlklubben hurtigt kan blive udsat for store udgifter feks. til 

båd reparationer så de penge som står på kontoen kan hurtigt få ben at gå på.  

  

Punkt 6 Indkomne forslag. 

  

Der var ikke indkommet nogen forslag 

 



Punkt 7 Valg af formand (kun ulige år) 

 

Formanden er på valg i ulige årstal og punktet udgik derfor 

 

Punkt 8 Valg af kasserer (kun lige år) 

 

Bent Ehlers var på valg og ønskede at stoppe. Bestyrelse havde indstillet Inge Jørgensen som 

kandidat og da inge andre i salen ønskede valg blev Inge sejlklubbens nye kasserer. 

 

Punkt 9 Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

 

Frits Lauritsen var på valg som bestyrelsesmedlem og modtog genvalg. Salen bakkede op om Frits 

med klapsalver. 

 

Georg Schønemann var på valg som suppleant og modtog genvalg. Salen bakkede op om Georg 

med klapsalver. 

 

Som ny suppleant pegede bestyrelse på Bjarne Rasmussen. Bjarne blev valgt via klapsalver fra 

salen.  

 

 

Punkt 10 Valg af revisor og revisorsuppleant. 

       Bent Jørgensen var på valg og modtog genvalg. Salen bakkede op om Bent med klapsalver  

       Knud O. var på valg og modtager genvalg som revisorsuppleant. Salen bakkede op om Knud.          

 

Punkt 11 Eventuelt. 

 
Peter Emdal efterlyste fællesture. Kasper svarer at der desværre ikke er et tursejlads udvalg til at 

arrangere ture og opfordrer til at man via sejlklubbens Facebook gruppe at lave egne aftaler.  

 

 Vibeke efterlyste rigtige fester og ikke grill selv fester. Bestyrelsen tager det til efterretning. 

 

Erik Borg spørger ind til om ikke sejlklubben  burde støtte mere op om bortgåede medlemmer, feks 

med flag på begravelsesdagen og nævnelse på generalforsamlinger.  

Formanden svarer at punktet har været drøftet i bestyrelse og hvis nogen ønsker at deltage i en 

begravelse af et klubmedlem kan man altid låne sejlklubsfanen. Faktisk har sejlklubsfanen været 

brugt fornyligt i forbindelse med begravelse. 

 Flagmasten på havnen tilhører havnen og derfor kan sejlklubben ikke flage fra den på 

begravelsesdage. Ønsker medlemmer deres aske strøet ud på Storebælt er sejlklubben behjælpelig 

og stiller dommerbåden med fører til rådighed. 

 

Kristian fra juniorafdelingen efterlyste hjælp til juniorsommerlejr i uge 27. Hjælpen der er behov for 

er på land i forbindelse med forplejning. 

 

Underskrifter: 

 

-----------------------------------------------------                       -------------------------------------------------- 

Dirigent Erik                                                                         Referant Lars Vejsager Jørgensen 

 



 


